

Dagsorden til bestyrelsesmødet torsdag d.9.11. kl.20 i Fennehuset. Henrik har nøglen med, Michael sørger for drikkevarer og chips

Punkt	Indhold
1. Siden sidst	Nye beboere (lejere) er flyttet ind i 275. Michael har talt med ejerne og de nye lejere. Loppemarkedet i Fennehuset blev en succes. Godt besøgt – også en del besøgende fra nabogrundejerforeningen. Der er potentiale og ideer til, hvordan det kan gentages – måske i endnu større scala, med evt. udendørs boder.
2. Hængepartier	Skiltene med P-zone (indkørsel/udkørsel) er endnu ikke sat op. De forventes opsat inden jul. Nyt net til fodboldbanen. Nogle strips kan klare situationen et par år ind i fremtiden. Vi skal have beskåret træerne mod syd i fællesarealet ud mod græsarealet – nabo til Hyrdebakken. Træer/grene hænger ud over græsset, så det er svært at slå græsset. Michael tager kontakt til de grundejere, der bor nabo til dette fællesareal, og som ikke er aktive på arbejdsmarkedet længere. Prøver at få det ordnet, så snart bladene er faldet af træerne.
3. Forslaget om opsparringen til ny vejbelægning.	Hvad skal vi til GF i april 24 konkret foreslå som kontingentforhøjelse, så vi kan få sparet op til ny belægning i løbet af ca. 10 år? Bestyrelsen diskuterede forskellige løsningsforslag, så der vil være midler (ca. 3 mill. Kr. til udskiftning af den nuværende SF-belægning i 2033/34). Inden GF forespørges foreningens juridiske konsulent om lovmæssigheder, forpligtelser etc. Endeligt forslag vil blive præsenteret til GF i april 2024.
4. Økonomi	Status – bl.a. vedr. kontingentindbet. Økonomien ser fornuftig ud. Der mangler fortsat kontingent fra 5 grundejere.
5. Fælleshus	Er der noget nyt? Bestyrelsen har ikke holdt møde siden sidste best.møde.
6. Revas-skade på basketstativ	Michael kontakter Morten Steffenauer ang. status med det nye stativ. Nyt stativ forventes inden jul.
7. Fælles arrangementer	Tour de Fennebakken – hvem er ansvarlige og datoen? Heidi/Morten og Jeanette/Svend – datoen er d.13.1.24 , og der er fundet værter. Er der andre initiativer i støbeskeen Fællesspisning søndag d.26.11. kl.17.30 – Astrid Schmedes + Pernille/Søren. Aktivitetsudvalget har forskellige aktiviteter i støbeskeen bl.a. Bogcafe 7.12. kl.19. Brætpilscafe – en gang i foråret.
8. Forslag om tilplantning af nogle af fællesarealerne	På sidste møde blev et forslag om tilplantning af nogle af fællesarealerne næste år – med blomster. "Vild natur". Hvordan stiller vi os til forslaget, og hvordan arbejder vi evt. videre med det? En ide: Bestyrelsen sørger for indkøb af frø til arbejdsdagen i foråret 24
9. Evt.	
10. Næste møde	Onsdag d.17.1.2024 kl.20 i Fælleshuset